
 

Raadsvragen tijdens de raadsvergadering van 18 december 2019. 

Inleiding 

Voor de tweede maal in iets meer dan een half jaar tijd worden wij als gemeente geconfronteerd met 

een aanbestedingsprocedure die niet volgens de regels is verlopen. In maart van dit jaar liep er wat 

mis met de aanbesteding van de renovatie van het traject Hollandbaan-Waardsebaan (1) en nu is het 

wederom mis met de aanbesteding voor het aantrekken van een ingenieursbureau voor de brug 

Woerden-west en voor de brug Harmelerwaard (2). Beide foute aanbestedingsprocedures hebben 

betrekking op hetzelfde beleidsterrein, nl. de wegeninfrastructuur. 

Raadsvragen 

1. Hoe kan het dat er nu op korte termijn tot twee maal toe iets fout is gegaan bij een 

aanbestedingsprocedure binnen het beleidsterrein Infrastructuur wegen? 

2. Welke kosten gaan er gepaard met deze foute aanbestedingen (1) en (2)? 

3. Welke vertragingen gaan er gepaard of zijn er gepaard gegaan met deze twee foute 

aanbestedingen? 

4. Welke maatregelen neemt het college om dergelijke fouten in de toekomst tegen te gaan? 

5. Hoe zou het college het kwalificeren wanneer er nu op korte termijn wederom een 

aanbesteding op dit beleidsterrein zou fout lopen? 

Reem Bakker, Fractie Bakker 


